
 
 

Forældrerådsmøde tirsdag d. 5/3 kl. 19.00-20.30  

 
Ordstyrer: Henning 

Referent: Bernadetta 

 

Dagsorden:  

1. Velkomst  

2. Indledning v. Betina 

3. Orientering fra børnehaven v. Betina 

4. At være forældre i Markusskolens børnehave  

5. Forældremøde – valg til forældrerådet 

6. Gennemgang af børnemiljøvurdering 

7. Gennemgang af pædagogisk læreplan 

8. Forældrekaffe 

9. Forældrehenvendelser  

10. Aftale dato for næste møde 

11. Evt.  

 

Referat: 

1. Velkomst ved Henning  

 

2. Indledning v. Betina 

Et stykke fra en præst. Relation til næstekærlighed.  

 

3. Orientering fra børnehaven 

- De nuværende Oasebørn rykker over på skolen fra 1/4 - de hører stadig under børnehaven. 

Kirsten, Amanda og Lina er i skolegruppen. 14 børn fra børnehaven skal på Markusskolen. 

- Den nye Oasegruppe bliver årgang 2019.  



 
 

- Personaleoverblik fra 1/4: 

Oasen: Kristine, Pernille, Jette og Elsebeth 

Regnskoven: Astrid og Dennis 

Savannen: Lena og Sarah 

- Frokostordning, afstemning er i gang.  

- Nødpasning i påsken. Kun 4-5 børn tilmeldt i hele børnehaven – det giver rigtig god mulighed for 

meget ferieafvikling blandt personalet.  

- APV – udfordring toilet, garderobe, støj, træk.  

• Toiletafvikling, en udfordring ift. mange børn. Der koordineres omkring dette.  

• Garderoben: en sektion er flyttet, og personalet giver udtryk for det har gjort en forskel.  

• Støj: Når ”Øret” viser orange, viser undersøgelser at dette er et støjniveau der kan 

forekomme 4 timer om dagen uden høreskader. Dette er god viden for personalet og 

mindsker bekymringer ift. at kontinuerligt støj i dette leje ikke giver permanente skader. De 

pludselige høje råb/skrig/lyde fra børnene kan give smerter i ørnene, og personalet er 

opmærksomme på hvordan de kan håndtere det.    

• Træk fra ventilation. Det kan ikke mærkes mere. 

Dennis er sikkerhedsrepræsentant for børnehaven.  

Arbejdsmiljø: AMR-dag en gang om året og foredrag med de andre selvejende/private 

personalegrupper til maj.  

 

4. Hvordan oplever I det at være forældre i børnehaven?  

Hvad fungerer rigtig godt? Hvad undrer I jer over/tænker over? Travlhed, uro, konflikter mm. 

Tabulex – bruger I det og bruges det optimalt?  

Forældrerådets kommentarer til dette spørgsmål: 

- Personalet er meget kompetente og faglige, giver sig tid til at hjælpe med afleveringen. 

- Dejligt miljø at kommer ind til og føler at ens barn bliver set og hørt, og at der er plads 

til alle børn trods forskellighed.  

- Dejligt med ugeplan så børnene kan blive forberedt på den kommende uge.  

- Alle personaler kender børnene og samtaler så vidt muligt med forældre omkring barnet.  

- Der opstilles aktiviteter i stuerne om morgenen, dette fungerer godt. 



 
 

- Det er godt at afleveringen foregår udenfor stuerne, det giver ro for børnene.   

- Der er voksne omkring barnet, og tonen er god når personalet skal samtale med 

barnet/løse konflikter.  

- Personalet henvender sig både omkring ting ens barn er god til og det ens barn kan have 

svært ved.   

- Man føler sig imødekommet ift. at henvende sig til personalet.  

- Føler ikke at skolebørnene/MFO’en generer når de kommer – heller ikke selvom det er 

mange børn. Det er godt at der et samarbejde mellem mfo/bhv, og at børnene hygger sig 

sammen.  

 

5. Forældremøde  

- Årsberetning 

- På valg Mariska. Hun ønsker ikke at genopstille. Elias skal starte i skole om et år.   

- Formand Bernadetta fortsætter 

- Niclas suppleant ønsker at stille op 

- Mulighed for at flere ønsker at stille op 

 

6. Gennemgang af børnemiljøvurdering. Positivt. Især på legepladsen er der sket flere ændreringer 

det seneste år, der har haft en god effekt. Den kommer på hjemmesiden. 

 

7. Gennemgang af pædagogisk læreplan. Positivt. Den kommer på hjemmesiden. 

 

8. Forældrekaffe 

Onsdag d.13/3 klokken 13.30-16.00 i salen. Forældrerådet er til stede på skift.  

 

9. Forældrehenvendelser 

Der er ingen henvendelser – hverken i postkassen eller ved direkte kontakt til forældrerådet. 

Opfordring til at bruge postkassen til ris/ros som kan drøftes på forældrerådsmøder.  

 

10. Aftale forslag til dato for næste forældrerådsmøde i juni måned.  

Onsdag d. 12/6 klokken 19.00. 



 
 

 

11. Evt. 

Drøftelse om evt. forældretilfredshedsundersøgelse, hvor forældrene kan give udtryk for hvordan de 

oplever det at have et barn i børnehaven, samt være forældre i børnehaven. Det har tidligere været 

lavet i børnehaven. Overvejelse om det vil være en god ide´.  

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsleder Betina Skovsgaard 

Formand Bernadetta Lizak 


